

DIATEST Hermann Költgen GmbH

Schottener Weg 6
D-64289 Darmstadt
Telefon (06151) 979-0
Telefax (06151) 979-111
E-mail: info@diatest.com
Internet: <https://www.diatest.com>



DIATEST • H. Költgen GmbH • Schottener Weg 6 • D-64289 Darmstadt

Bitte an die zuständige Stelle weiterleiten
To whom it may concern

Your Ref.:

Your letter of:

Our Ref.
gr

Darmstadt
10. Januar 2024

VERORDNUNG (EU) 2023/1214 vom 23. Juni 2023

1. Hiermit bestätigen wir, dass unsere Lieferanten für Eisen- und Stahlprodukte ausschließlich aus Deutschland und der Schweiz stammen.
2. Unsere Lieferanten bestätigten, dass diese die **VERORDNUNG (EU) Nr. 833/2014 DES RATES vom 31. Juli 2014 über restriktive Maßnahmen angesichts der Handlungen Russlands, die die Lage in der Ukraine destabilisieren, zuletzt geändert durch die VERORDNUNG (EU) 2023/1214 DES RATES vom 23. Juni 2023, insbesondere Artikel 3g, Absatz 1 Buchstabe d, einhalten.**

COUNCIL REGULATION (EU) 2023/1214 of 23 June 2023

1. We hereby confirm that our suppliers of iron and steel products come exclusively from Germany and Switzerland.
2. Our suppliers confirmed that they comply with **COUNCIL REGULATION (EU) No 833/2014 of 31 July 2014 concerning restrictive measures in view of Russia's actions destabilizing the situation in Ukraine, as last amended by COUNCIL REGULATION (EU) 2023/1214 of 23 June 2023, in particular Article 3g(1)(d) thereof.**

Mit freundlichen Grüßen / Sincerely yours,

DIATEST
Hermann Költgen GmbH


Stephan Greulich
Authorized Representative

Für unsere Lieferungen gelten die Allgemeinen Geschäftsbedingungen, die Sie auf unserer Website www.diatest.com abrufen können.
Our General Terms and Conditions available at our website: www.diatest.com apply to our deliveries.

Geschäftsführer/CEO:
Gabriela Orio
Dipl.-Ing. Florian Orio

Gerichtsstand/Court: Darmstadt
Handelsregister/Registered HRB 2416
ID-Nr.: DE-111635884
Steuer-Nr. 0723103455

Bankverbindungen/Bankreferences:
Volksbank Darmstadt-Südhessen eG 6180302 (BLZ 508 900 00)
IBAN: DE25 5089 0000 0006 1803 02 BIC: GENODEF1VBD
Postbank Frankfurt/M. 57897602 (BLZ 500 100 60)
IBAN: DE02 5001 0060 0057 8976 02 BIC: PBNKDEFF